

Antrag auf Wechsel in die Prüfungsordnung 2024 Master Information Systems

Request to change to the Examination Regulation 2024 Master Information Systems

Name, Vorname:

Last name, first name:

Matrikelnummer:

Student id number:

Hiermit beantrage ich den Wechsel in die **Ordnung für die Prüfungen im Studiengang Information Systems der Universität Münster mit dem Abschluss Master of Science (PO 2024) in der aktuellen Fassung.**

I hereby apply to change to the regulations for the examinations in the Information Systems degree program of the University of Münster with the degree Master of Science (PO 2024) in the current version.

Mir ist bewusst, dass:

I am aware of:

✓ alle weiteren Leistungen gem. Anhang in die Struktur der neuen Prüfungsordnung übernommen werden.

all other services according to the appendix are adopted in the structure of the new examination regulations will be adopted.

✓ keine Fehl- und Freiversuche übernommen werden.

no failed and free attempts are transferred.

✓ der Prüfungsordnungswechsel unwiderruflich ist.

the change of examination regulations is irrevocable.

✓ ich mit Antragstellung nach der Prüfungsordnung 2024 vollumfänglich studieren muss.

I have to study in full when I submit my application in accordance with the 2024 examination regulations.

☐ **Ich bestätige, dass ich die die Prüfungsordnung 2024 in der aktuellen Fassung gelesen und verstanden habe.**

I confirm that I have read and understood the current version of the Examination Regulations 2024.

Ort, Datum

Place, Date

Unterschrift Antragsstellerin

Signature Student

Bitte reichen Sie den Antrag inklusive Anlage vollständig ausgefüllt und unterschrieben, zusammen mit einer selbsterstellten aktuellen Leistungsübersicht (Flexnow) per E-Mail von Ihrer Universitäts-E-Mail-Adresse unter dieser E-Mailadresse ein:

exreqchange@wi.uni-muenster.de

Please complete, sign and submit the application including the annex, together with a current record overview (Flexnow) by e-mail from your university e-mail address to this e-mail address: exreqchange@wi.uni-muenster.de

Anlage zum Wechsel in die Prüfungsordnung 2024 Master Information Systems*Annex to change to the Examination Regulation 2024 Master Information Systems*

Der vollumfängliche Wechsel der Prüfungsordnung in die „Ordnung für die Prüfungen im Studiengang Information Systems der Universität Münster mit dem Abschluss Master of Science (PO 2024) vom 15. Januar 2024“ (nachfolgend PO 2024) ist auf Antrag möglich. Mit Antragsstellung muss nach der PO 2024 studiert werden.

Im Rahmen des Wechsels werden alle bisherigen bestanden Module in die PO 2024 übertragen. Tabelle 1 gibt eine Übersicht über die festgelegten Übertragungen der einzelnen Module.

Fehl- und Freiversuche werden nicht übernommen.

The complete change of the examination regulations to the “Regulations for the examinations in the Information Systems degree program at the University of Münster with the degree Master of Science (PO 2024) of 15 January 2024” (hereinafter PO 2024) is possible upon application. Students must study in accordance with PO 2024 upon application.

As part of the change, all previously passed modules will be transferred to PO 2024. Table 1 provides an overview of the specified transfers of the individual modules.

Failed and free attempts are not transferred.

Festlegung des Majors*Determination of the major*

Im Rahmen der PO 2024 muss zu Beginn des Studiums ein Major gewählt werden. Bitte geben Sie den gewünschten Major hier an:

A major must be selected as part of the PO 2024. Please indicate the desired major here:

- ☐ **Data Science (DS)**
- ☐ **Business Process Management (BPM)**
- ☐ **Managing Digital Business (MDB)**

Übernahme bestandener Module

Transfer of passed modules

Bitte kreuzen Sie im Folgenden an welche Module Sie abgeschlossen haben. Sollten Sie **mehr als 5 Module** im Bereich der Electives haben, kreuzen Sie an, welche Module in der PO 2024 anerkannt werden sollen.

Please indicate below which modules you have completed. If you have **more than 5 modules** in the Electives section, please tick which modules should be recognized in the PO 2024.

Module passed?	PO 2018	PO 2024	Should be recognized?
☐	Information Management: Managing the Information Age Organization	Responsible Management as Elective or Major Module (MDB4)	☐
☐	Information Management: Tasks and Techniques	Elective (TIS 1-5)	☐
☐	Information Management: Theories	Elective (TIS 1-5)	☐
☐	Process Management: Information Modeling	Elective (TIS 1-5)	☐
☐	Process Management: Enterprise Architecture Management	Enterprise Architecture Management as Elective or Major Module (BPM3)	☐
☐	Process Management: Workflow Management	Process Engineering as Elective or Major Module (BPM2)	☐
☐	Business Networks: Interorganizational Systems	Elective (TIS 1-5)	☐
☐	Business Networks: Information Security	Trust and Security in Data Science as Elective or Major Module (DS5)	☐
☐	Business Networks: Network Economics	Organizing Digital Value Creation as Elective or Major Module (MDB3)	☐
☐	Business Intelligence: Management Information Systems and Data Warehousing	Mining Massive Datasets as Elective or Major Module (DS4)	☐
☐	Business Intelligence: Data Analytics - I	Unsupervised Learning as Elective or Major Module (DS1)	☐
☐	Business Intelligence: Data Analytics - II	Supervised Learning as Elective or Major Module (DS2)	☐
☐	Information Systems Development: Logic Specification and Programming	Elective (TIS 1-5)	☐

<i>Module passed?</i>	<i>PO 2018</i>	<i>PO 2024</i>	<i>Should be recognized?</i>
☐	<i>Information Systems Development: Data Integration</i>	<i>Elective (TIS 1-5)</i>	☐
☐	<i>Information Systems Development: Advanced Concepts in SoftwareEngineering</i>	<i>Elective (TIS 1-5)</i>	☐
☐	<i>Logistics, Production and Retail: Supply Chain Management</i>	<i>Supply Chain Management as Elective or Major Module (BPM5)</i>	☐
☐	<i>Logistics, Production and Retail: Production Planning and Control</i>	<i>Production and Retail as Elective or Major Module (BPM6)</i>	☐
☐	<i>Logistics, Production and Retail: Retail</i>	<i>Elective (TIS 1-5)</i>	☐
☐	<i>Marketing: Innovation Management</i>	<i>Elective (TIS 1-5)</i>	☐
☐	<i>Marketing: Customer Relationship Management and Direct Marketing</i>	<i>Elective (TIS 1-5)</i>	☐
☐	<i>Marketing: Brand Management</i>	<i>Elective (TIS 1-5)</i>	☐
☐	<i>Seminar 1</i>	<i>Seminar 1 (S1)</i>	☐
☐	<i>Seminar 2</i>	<i>Seminar 2 (S2)</i>	☐
☐	<i>Project Seminar</i>	<i>Project Seminar (PS)</i>	☐
☐	<i>Master Thesis</i>	<i>Master Thesis (MT)</i>	☐
☐	<i>Public Services</i>	<i>Public Services as Elective or Major Module (BPM4)</i>	☐
☐	<i>Digital Innovation</i>	<i>Digital Innovation as Elective or Major Module (MDB1)</i>	☐
☐	<i>Optimization and Decision Making</i>	<i>Optimization and Decision Making as Elective or Major Module (DS3)</i>	☐
☐	<i>Process Thinking</i>	<i>Process Thinking as Elective or Major Module (BPM1)</i>	☐
☐	<i>Deep Learning</i>	<i>Deep Learning as Elective or Major Module (DS6)</i>	☐
☐	<i>Digital Innovation and Sustainable Development</i>	<i>Digital Innovation and Sustainable Development as Elective or Major Module (MDB5)</i>	☐

Tabelle 1: Übernahme der bestandenen Module aus der PO 2018 in die PO 2024.

Table 1: Transfer of passed modules from PO 2018 to PO 2024.

Bitte listen Sie falls notwendig weitere bestandene Module (zum Beispiel aus Selected Chapters Computer Science oder Business Administration) auf, für die Sie eine Übernahme wünschen. Bitte beachten Sie, dass weitere abgeschlossene Module in der Regel als Elective anerkannt werden können.

If necessary, please list any other modules you have passed (e.g. from Selected Chapters Computer Science or Business Administration) for which you would like to receive credit. Please note that further completed modules can usually be recognized as electives.

Passed Module under PO 2018	Should be recognized in PO 2024 as:

Tabelle 2: Übernahme weiterer Module aus der PO 2018 in die PO 2024.

Table 2: Transfer of other modules passed under PO 2018 to PO 2024.